
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 11. maj 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 71
I forbindelse med, at Forsvarets Ejendomsstyrelse med dags varsel har opsagt naturpleje 
forpagtningsaftaler med landmændene bedes ministeren redegør for følgende.
a. Hvorfor vælger man også at opsige aftaler, hvor det er heste der står for natur plejen, 
når Fødevarestyrelsen udtaler, at heste gerne må græsse på PFAS arealer ved naturple
je, da de ikke er en del af fødevarerne?
b. Hvorfor vælger man at opsige med dags varsel uden dialog med landmændene?
c. Hvordan vil forsvaret fremover varetage opgaven med naturpleje?
d. Hvorfor opsiges kontrakter også på arealer, hvor der ikke er fundet PFAS?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kristian Bøgsted 
(DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på kristian.boegsted@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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